
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2024-09-02 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.
Deltagare: Torbjörn Utterström, Richard Lundqvist, Kurt Eklund, Åsa Vallin, Mariann Nilsson, Nille, Berith
Markstedt, Roger Nilsson

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Torbjörn Utterström som hälsade samtliga välkomna och
förklarade mötet öppnat.

2 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare valdes Roger
Nilsson och Nille.

3 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

4 Höstens Spel:

Priser vid handikapptävling - vem ansvarar? Torbjörn ansvarar för vinst biljett.

Ska vi införa Bonusbricka när det är Simultan? Information på hemsidan? Vi kör alla simultan,
samma regler som förra året.

Lagserien - Vem/vilka ansvarar för blanketter för rapportering, att serien läggs ut på hemsidan
samt rapportering av resultat? Kurt kollar med Lars-Göran och kollar hur man gör.

Ska vi ha DM-kval i lag och i så fall när? Nästa lagomgång kör vi DM-kval med start 4 november.

Match i division 3 - ska vi ha mackor på morgonen? Mariann fixar mackor.

Dagbridge: Vi kör hcp om det blir partävling. Om det bara blir 4 par kör man lag.

5 Övriga frågor:

Hur skickar man mail till alla medlemmar: Kurt säger att det går, men minns ej hur man gör.

6 Nästa möte: Måndag 30 september, 17:30, Åsa skickar ut kallelse

7 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Roger Nilsson Kurt Eklund Nille


